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Jia Xie 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Xie's practice focuses on patent law, including patent prosecution, reexamination, invalidation, 

and other IP-related counseling. 

Mr. Xie has helped many renowned global companies to obtain valuable patents in China, providing 

legal services such as forwarding office actions, preparing responses to office actions, patentability 

searches, and consulting.  His practice primarily involves industries such as computer technology, 

big data processing, e-commerce, Internet and telecommunications technology, etc.  Mr. Xie's long-

term clients include Samsung, Google, SAP, Sony, Paypal, ARM, Apple, HPE, among others. 

Before joining Han Kun Law Offices, Mr. Xie worked as a patent examiner for four years at the China 

National Intellectual Property Administration (CNIPA), and as a patent agent for more than two years 

with Beijing East IP Ltd. and for nearly three years with Liu, Shen & Associates. 

EDUCATION 
Mr. Xie received a bachelor's degree in Computer Science and Technology from Beihang University 

in 2003, and obtained a doctorate in Information Security in 2010 from the Institute of Software, 

Chinese Academy of Sciences. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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谢佳 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

谢佳先生具有丰富的专利代理经验，从事过大量与专利相关的知识产权代理业务，包括申请

相关服务、答复审查意见、检索以及咨询服务等，技术领域涉及计算机科学、大数据与人工

智能、电子商务、互联网和通信技术，等等。 

谢佳先生帮助过许多国内外知名公司在中国获得专利，并为这些公司在中国的专利申请和保

护策略提供有价值的咨询，获得了这些公司的广泛好评。谢佳所代理的客户包括：三星、谷

歌、SAP、索尼、Paypal、ARM、苹果、惠普等 

加入汉坤之前，谢佳先生曾在国家知识产权局专利审查协作北京中心工作 4 年，在北京东方

亿思知识产权代理有限公司工作 2 年多，在北京市柳沈律师事务所工作近 3 年。 

教育背景 

中科院软件所（工学博士，信息安全）（2010）；北京航空航天大学（工学学士，计算机）（2003）。 

执业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文 


